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Dagsorden + referat 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde og dagsorden for dette møde  

Beslutning: godkendt 

2. Siden sidst 

Indtrængende vand i kælderen under nr. 85 er afhjulpet. 

Der har været overleveringsforretning i køkkenprojektet den 23. oktober, der nu formelt set er 

afsluttet. Der blev uddelt ros til beboerne i processen. Ros også herfra, dog kom plussalg aldrig rigtigt 

på sporet efter det der var stillet i udsigt. Tidsplanen blev overholdt og beboerne har generelt udtalt 

stor tilfredshed med forløbet og servicen. 

Opfølgning fra sidste møde: der mangler at blive lavet stillingsopslag på urtehave og væksthus. Torben 

har også lovet et nyhedsbrev med vigtig information om prisnedsættelse for carporte. 

Første møde mellem centerchef Bibi Sandegaard Høeg og formanden om projektet med 

foreningsudvikling. 

Opdateret version af beboermappen er udarbejdet og bliver lagt på hjemmesiden efter mødet. 

3. Næste mødedato 

Dato: onsdag 2. december 2015. Tid: kl. 19.00. Sted: beboerhuset, Børglumvej 59. 



 
 

/2015-11-11_Bestyrelsesmoede_referat.docx 2 

 

 

4. Økonomi 

Beslutning: kassen stemmer 

5. Mødeplan for 2015/16 

Mødeplan med 1. onsdag i måneden som primær mødedag for bestyrelsen fastholdes. 

Beslutning: punktet er udsat. 

6.  Foreningsudvikling 

HFC v/ Bibi Sandegaard Høeg er kommet med et udspil.  De anbefaler, at forening Børglumparken med 

bestyrelse indgår i et udviklingsprojekt, der starter med bestyrelsen. Bibi finder en procesleder til at 

styre forløbet og afventer grønt fra vores side.  Det helt afgørende er, at vi som bestyrelse går all-inn! 

Starten på projektet falder sammen med afslutningen på vores Strategiplan 2012-15. Vi skal nå frem til 

nye mål og visioner for bestyrelsens arbejde. Det vil være procesleders primære opgave at få landet. 

Der vil evt. blive tale om 1-3 sessioner vor vi sammen formulerer en mulig handlingsplan for 

bestyrelsen. 

Økonomi: udgifter vil blive afholdt af de midler som Herning Kommune har stillet til rådighed. 

Kan vi bruge tilbuddet? 

Beslutning: De fire tilstedeværende tilslutter sig og Torben sikrer sig at de sidste tre også er med på 

ideen. 

7. Forløbet af køkkenprojektet 

Redegørelse for overleveringsforretningen og en evaluering af forløbet. 

8. Evt. 

Der blev talt om manglende dræn til markvandring 2015. Bestyrelsen har overvejet situationen og vil 
gerne foreslå, at der bliver lavet en egentlig gennemgang af problemets omfang, og at der bliver lavet 
et løsningsforslag, der virker. Evt. med vejledning af en fagperson. Vi vil gerne, at Kjeld følger op på 
sagen. Kontakt bestyrelsen! 

 
 

Med venlig hilsen 

Torben Ringsø Jensen 

Afdelingsformand 


